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Szanowny Panie Prezydencie,

Chciałabym zwrócić Pana uwagę na istotną kwestię dotyczącą oznakowania drogowego na
terenie  miasta  Legnicy.  Pragnę  złożyć  pismo  w  imieniu  mieszkańców,  dotyczące  pilnej
potrzeby odmalowania oznakowania drogowego poziomego w wybranych lokalizacjach.

Przede  wszystkim,  zauważyłam  problematyczną  sytuację  koło  dworca  PKP,  gdzie  linie
oznakowania  drogowego  są  zatarte  lub  nieczytelne.  Stan  ten  powoduje  dezorientację
kierowców,  utrudniając  płynny  ruch  pojazdów  i  stwarzając  potencjalne  zagrożenie  dla
pieszych.

Dodatkowo, na skrzyżowaniu Asnyka/Złotoryjska oraz Grunwaldzka/Słowackiego/Złotoryjska
również  występują  problemy  z  oznakowaniem  poziomym.  Odmalowanie  linii  na  tych
skrzyżowaniach jest niezbędne dla zachowania klarowności trasy, poprawy bezpieczeństwa
drogowego i uniknięcia potencjalnych kolizji.

Wreszcie,  zwracam  uwagę  na  potrzebę  odnowienia  oznakowania  drogowego  na
skrzyżowaniu Hutników Nowy Świat. Aktualny stan linii oznakowania jest zły, co powoduje
zamieszanie wśród kierowców i utrudnienia w poruszaniu się.

Dlatego zwracam się o podjęcie odpowiednich działań w celu jak najszybszego odmalowania
oznakowania  drogowego poziomego w wyżej  wymienionych lokalizacjach.  Jest  to  istotny
krok  w  kierunku  poprawy  bezpieczeństwa  na  drogach  Legnicy  oraz  zachowania
prawidłowego porządku w ruchu drogowym.

Proszę także o przekazanie informacji dotyczących działań podjętych w związku z tą sprawą
oraz  o  poinformowanie  o  planowanych  terminach  prac  remontowych  oznakowania
drogowego.

Z  góry  dziękuję  za  uwzględnienie  tej  sprawy  oraz  za  wszelkie  działania  mające  na  celu
poprawę stanu oznakowania drogowego na terenie miasta Legnicy.

Karolina Jaczewska-Szymkowiak

    Radna Rady Miejskiej Legnicy


